



## شهادة تسجيل علامة تجارية

عملاً بأحكام المادة 17 من مرسوم اتحادي رقم (36) لسنة 2021، بشأن العلامات التجارية تشهد وزارة الاقتصاد أن العلامة التجارية التي سبق تقديم طلب تسجيلها تحت رقم : 396062 بتاريخ : 2023/04/14

من قبل : الظاهرة القابضة – شركة الشخص الواحد ذ.م.م.  
الموطن :

جزيرة أبوظبي، الخالدية، بناية/ سمو الشيخ حمدان بن زايد آل نهيان (برج العين)، أبوظبي – الإمارات العربية المتحدة

صورة العلامة



اسم العلامة : AL TANNAF

رقم الفئة : 5 ( بيان المنتجات موضح خلف الصفحة )

بيانات الأولوية : رقم طلب الأولوية : تاريخ الطلب : الجنسية :

قد تم تسجيلها بتاريخ : 2023/10/26

وسيظل التسجيل نافذ المفعول لمدة 10 عشر سنوات اعتباراً من 2023/04/14 وينتهي في : 2033/04/14

ويجوز تجديد الحماية وفقاً لأحكام المادة 21 من مرسوم اتحادي رقم (36) لسنة 2021، بشأن العلامات التجارية لمدد متتالية أخرى كل منها عشر سنوات.

الاشتراطات :



مدير إدارة العلامات التجارية



تحريراً في : 2023/10/29

للفئة : 5 - مستحضرات صيدلانية وطبية وبيطرية؛ مكملات غذائية ومستحضرات حمية؛ أغذية ومواد حمية معدة للاستخدام الطبي أو البيطري؛ مكملات غذائية وحمية ومعادن وفيتامينات للبشر والحيوانات؛ مكملات غذائية لعلف المواشي؛ مستحضرات غذائية صيدلانية للحيوانات؛ مستحضرات لإبادة الحشرات والطفيليات؛ مبيدات الفطريات ومبيدات الحشائش؛ مبيدات الحشرات؛ أطواق مضادة للطفيليات للحيوانات؛ مواد مضادة للطفيليات وطارقات ديدان وجميعها لغايات بيطرية؛ طارقات بما في ذلك للحشرات والقوارض والديدان والآفات والطفيليات الخارجية؛ غسولات للحيوانات؛ مغاطس للحيوانات؛ غسولات ورتاذاذات طبية للحيوانات؛ مضاد حيوي على هيئة مكملات غذائية للحيوانات؛ مستحضرات صحية لغايات طبية؛ مطهرات ومعقمات؛ مطهرات للاستخدام الحيواني؛ مستحضرات ومنتجات صحية لغايات بيطرية؛ مطهرات لتنظيف حظائر الحيوانات؛ لصقات ومواد ضماد للحيوانات.



**United Arab Emirates  
Ministry of Economy  
Trade Marks Department**

**Trade Mark Registration Certificate**

Pursuant to Article 17 of Federal Law No. 36 of 2021 on Trade Marks (as amended), the Ministry of Economy hereby certifies that the trademark whose application was filed under No. **396062** on **14 April 2023**

**By** : Al Dahra Holding - Sole Proprietorship L.L.C

**Domicile** : Abu Dhabi Island, Khalidiya, Building/ His Highness Sheikh Hamdan Bin Zayed Al Nahyan (Al Ain Tower), Abu Dhabi - UAE

Illustration of Trade Mark



Trade Mark's Title: AL TANNAF

Class: **5** (Products are set out overleaf)

Priority details:

has been registered on **26 October 2023**

This registration shall remain valid for 10 years starting from **14 April 2023** and expiring on

**14 April 2033**

Protection may be renewed pursuant to Article 21 of federal decree No. 36 of 2021 of the Trade Marks for subsequent periods of ten years each.

Issued on: 29/10/2023

**Director, Trade Marks Department  
(Signature & stamp)**

List of Products covered by the Trade Mark filed under No. **396062**:

**Class 5:**

Pharmaceuticals, medical and veterinary preparations; dietary supplements and dietetic preparations; dietetic food and substances adapted for medical or veterinary use; food, dietary, mineral and vitamin supplements for humans and animals; nutritional supplements for livestock feed; nutraceutical preparations for animals; preparations for destroying vermin and parasites; fungicides, herbicides; insecticides; antiparasitic collars for animals; antiparasitic agents and anthelmintics all for veterinary purposes; repellents including for insects, rodents, worms, pests, ectoparasites; animal washes; animal dips; medicated washes and sprays for animals; antibiotic food supplements for animals; sanitary preparations for medical purposes; disinfectants and antiseptics; disinfectants for animal use; hygienic preparations and products for veterinary purposes; disinfectants for cleaning animal shelters; plasters and materials for dressings for animals.

(Stamp)

Issued on: 29/10/2023